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U funkciji, na proleće  
   Nakon što je republička Skupština usvojila rebalans državnog budžeta za tekuću godinu i
nakon što je usvojen amandman SVM-a da se dug prema Vojvodini isplati u tri rate do kraja
godine (1. i 15. novembra i 1. decembra), čini se da je situacija u vezi radova na komunalnoj
infrastrukturi u Vojvodini pred pozitivnim rešenjem.   Naime, zbog duga Fonda za kapitalna
ulaganja, prouzrokovanog neispunjavanjem obaveza republike prema Pokrajini, širom
Vojvodine stali su mnogi radovi. Gotovo godinu dana Fond nije bio u stanju da isplaćuje dospele
obaveze prema izvođačima radova, te se došlo u vrlo nezavidnu situaciju. Jedno od gradilišta
koje je konzervirano do daLjeg bilo je i ono naše, na izgradnji prečistača otpadnih voda. Kako
stvari sada stoje, očekuje se da će vrlo brzo, nakon što bude zasedao Upravni odbor Fonda za
kapitalna ulaganja, ovo gradilište ponovo zaživeti. 

   Ova vest je uticala i na to da se otpočne sa izvođenjem prikLjučaka na klanalizacionu mrežu,
kako bi se spremno dočekao završetak radova na prečistaču. Polovinom meseca sa radovima
se i otpočelo, i već do sada je obrađeno nekoliko desetina domaćinstava. Ono što je važno
napomenuti jeste da će izvodi prikLjučaka biti plombirani i da se ni u kom slučaju ne sme
otplombirati cev dok za to ne stigne saglasnost Mesne zajednice, odnosno dok se ne završi
prečistač. Očekuje se da će kanalizacija biti u funkciji na proleće naredne godine.
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